
Zápis z jednání HV SPOA 

Dne 16. 4. 2025 
 

Ředitel informoval zástupce rodičů o následujících bodech: 

1) Uskutečněné akce během školního roku: 

• 2 lyžařské kurzy, z kapacitních důvodů se 3 žáci nemohli zúčastnit kurzu v letošním roce, 
pojedou příští rok 

• Maturitní ples 

• Rada žáků – žáci vyjadřují spokojenost s prací školy 

• Řada zajímavých přednášek, exkurzí a projektů, soutěží (CreArte – španělština, účetní hry…) 

• Proběhly přednášky absolventů KOA pro studenty – „Po Kollárovce“ 

• Akce „Žáci učí žáky“ – přednášky a akce organizované Danielem Krauzem ze 3. D 

2) Přijímací řízení 2025 

• V plánu je přijmout 4 třídy – celkem 120 žáků 

• Počet uchazečů 516 (pokles proti loňskému roku, kdy bylo 725 přihlášek) 

• APE – 249 přihlášek 

• CR – 267 přihlášek 

3) Maturitní ples 9. 2. 2025 

VÝDAJE: (v Kč) 

pronájem FORUM Karlín  401.484,88 

hudba       35.000,00 

ozvučení a osvětlení     97.200,00 

moderování       20.000,00 

vystoupení T. Slavíček       5.000,00 

OSA       24.477,33 

pojištění plesu        4.578,00 

občerstvení pro účinkující          1.650,00 

odměna žákům            1.400,00 

Celkem:    590.790,21 

 

VÝNOSY:    751.900,-- 

ZISK:     161.109,79 

Termín plesu v roce 2026 – 15. 2. 2026 (neděle) – FORUM Karlín 

4) Volba nového předsedy/kyně SPOA 

• stávající předseda – p. Lubomír Piko (syn letos maturuje) – z důvodu hospitalizace pověřil 
plnou mocí k vyhlášení volby nového předsedy místopředsedu Spolku P. Žáka 

• dle stanov Spolku je předseda volen Radou Spolku 

• Rada Spolku může přijímat rozhodnutí, pokud je přítomno více než 50 % členů a zároveň je 
přítomen člen statutárního orgánu (předseda či místopředseda Spolku) 

• volbu nebylo možné uspořádat, protože nebyla přítomna nadpoloviční většina členů 

• volba proběhne elektronicky 

• kandidaturu na předsedkyni spolku přijala paní Lenka Formanová (rodič žáka 1. D) 

 

5) Přehled čerpání fondu SPOA 



• Listopad 2024 – duben 2025 (schváleno)-čerpáno-(zůstatek +/-) 

• Projektové práce (12.000 Kč) – 5.364 Kč - (+6.636 Kč) 

• Odměny žákům, soutěže (20.000 Kč) – 8.493 Kč – (+11.507) 

• Podpora znevýhodněných žáků (30.000 Kč) – 20.000 Kč – (+10.000 Kč) 

6) Předávání maturitních vysvědčení 

• Termín – středa 4. 6. od 12:30 do 15:00 h – z kapacitních důvodů na 2 skupiny 

• Místo – kino Přítomnost – Dům Radost Siwiecova 1839/1, Praha 3 – Žižkov 

• Cena za pronájem – 10.000 Kč + DPH (za 2 hodiny) 

• Možnost přípitku (prosecco v alko i nealko verzi) – 70 Kč/1 dcl (pouze pro žáky a jejich třídní) 

• Schváleno v listopadu 2024 – 40.000 Kč 

• Programem bude provázet žák 3. D Daniel Krauz 

7) Požadavky na finanční prostředky z fondu SPOA 

Stav financí: 921.301,30 Kč 

• Žáci žákovské firmy zaměřené na charitativní akce a 3D tisk pracovali bez výdělku – 10 žáků 
dostane poukázky do Paladia - 4.400 Kč. (výše hodnoty poukázek bude určena mírou aktivity 
jednotlivých žáků) 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Odměny pro 2 nejlepší žáky z každé třídy (poukázky do knihkupectví Luxor – á 1000 Kč) – 26 
poukázek – 26.000 Kč 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Občerstvení u maturitních zkoušek – 17.000 Kč 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Kurz 1. pomoci – 1. ročník (120 žáků, á 160 Kč) – 19.200 Kč 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Kurz sebeobrany – Krav Maga – 1. – 3. ročník (378 žáků) – 43.520 Kč 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Alkohol je droga – preventivní program – beseda s frontmanem skupiny Nebe Petrem 
Harazinem - 258 žáků 3. a 4. ročníků v září 2025, á 70 Kč – 18.060 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

• Podpora znevýhodněných žáků bez omezení bydlištěm (na rozdíl od podpory MHMP, která se 
vztahuje pouze na žáky z Prahy) – rodiče navrhli částku 50.000,00 Kč 

Hlasování: pro – 11 členů  proti: 0   zdrželo se: 0 = schváleno 

8) Diskuse 

• Kurz 1. pomoci – rodiče navrhují využít služby jiného dodavatele, než škola využívá. 
Doporučují společnost ZdrSem z důvodu větší interaktivity a reálnosti kurzu. 

• Dotaz – plánuje škola ještě ředitelské volno do konce školního roku? – Odpověď: nikoliv. 
Ředitelské volno je nutné plánovat dopředu a požádat o jeho povolení zřizovatele. Škola 
v letošním školním roce očekávala zahájení rekonstrukce sociálního zařízení a ředitelské 
volno ponechala pro tento případ. 

• Dotaz na systém fungování SPOA – spolek je oficiálně zapsán, má předsedu z řad rodičů, 
místopředsedou je ředitel školy. Spolek musí vést účetnictví, daně – tyto úkony za něj ale řeší 
škola, aby rodičům usnadnila práci. Použití a rozdělení finančních prostředků je nicméně 
pouze v kompetenci rodičů. 


